
 

Zpráva o činnosti školské rady za rok 2022 

 

Školská rada při Základní škole a Mateřské škole Soběchleby, příspěvkové organizaci, se sídlem 

Soběchleby 198, 753 54 Soběchleby, byla zřízena dne 13.01.2020 a to podle ust. § 167 zákona  

č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský 

zákon), na základě usnesení rady obce Soběchleby č. 4/22/20-RO.  

Její aktuální složení ve školním roce 2022/2023 bylo stejné s předchozím školním rokem. Za zřizovatele, 

tedy obec Soběchleby, byli jmenováni Mgr. Dalibor Koutný a Mgr. David Jordanov. Za pedagogické 

pracovníky byli do školské rady zvoleni Mgr. Hana Koutná a Petr Pečánka. Za zákonné zástupce žáků 

byly zvoleny Andrea Otavová a Kateřina Pavlasová. 

Školská rada v roce 2022 zasedala dvakrát a to dne 12.08.2022, kdy jednání proběhlo dálkovým 

způsobem, prostřednictvím emailové komunikace a dne 27.10.2022. Školská rada na svém druhém 

zasedání 27.10.2022 schválila Výroční zprávu Základní školy a Mateřské školy Soběchleby, příspěvkové 

organizace, se sídlem Soběchleby 198, 753 54 Soběchleby za školní rok 2021/2022, bez výhrad. Dále se 

seznámila s výhledem realizace spuštění systému Bakaláři. s tím, že od ledna 2023 bude naplno 

spuštěn systém bakaláři, který obsahuje několik modulů včetně elektronické žákovské knížky, 

komentářů, domácích úkolů apod. Provoz bude zkušební, aby se se systémem všichni dostatečně 

seznámili a naučili pracovat s tím, že od 01.09.2023 by byl provoz již v řádném užívání.  Školská rada se 

také na základě žádosti zástupce rodičů věnovala situaci, která vznikla dne 14.09.2022 při hodině 

tělocviku, kdy žáci cvičili venku i přes nevhodné klimatické podmínky (silný déšť), za situace, kdy lze 

využít KD. V této souvislosti byl ředitel školy požádán, aby věc v rámci svých kompetencí s učitelem 

projednal a vhodným způsobem vyrozuměl rodiče dotčených tříd a také školskou radu o učiněných 

opatřeních v této záležitosti.  

 

Školská rada byla i v roce 2022 kompletním a plně funkčním orgánem, který má zájem spolupůsobit  

na poli vzdělávání, samozřejmě v míře vymezené jí dle školského zákona. Školská rada a její členové 

jsou k dispozici všem zainteresovaným, ať už z řad zřizovatele, pedagogických pracovníků, žáků,  

ale i rodičů a dalších osob zajímajících se o naši školu a rádi přijmou jakékoli podněty a návrhy,  

které lze radou projednat a mohou být přínosem pro další rozvoj nejen samotného vzdělávání,  

ale i např. k podpoře celkového pozitivního klimatu ve škole.  

 

 

        Za školskou radu: 

 

Andrea Otavová 

předsedkyně ŠR 


